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تاکید استاندار آذربایجان شرقی بر روند جهشی پروژههای استان با حمایت دولت و
نمایندگان مجلس

استاندار آذربایجان شرقی در جلسه شورای برنامهریزی و توسعه استان که با حضور معاون رئیسجمهور و رئیس سازمان

برنامه و بودجه کشور برگزار شد، از روند جهشی اجرای پروژههای مهم استان با استفاده حداکثری از ظرفیتهای قانونی

و حمایت دولت و نمایندگان مجلس خبر داد.

بهرام سرمست با اشاره به سفر اخیر دکتر عارف، معاون اول رئیس جمهور به استان، این سفر را یکی از مهم ترین سفرهای کاری در سال جاری دانست و افزود: خروجی این سفر

برای استان بسیار مثبت بود، به ویژه در موضوع انتقال آب ارس که با کمک معاون اول و مساعدت سازمان برنامه و بودجه گام های مهمی برداشته شد.

استاندار آذربایجان شرقی همچنین با اشاره به بازدید دکتر عارف و مهندس پورمحمدی از ورزشگاه یادگار امام، خاطرنشان کرد: ورزشگاه یادگار امام برای ما از اهمیت بالایی

برخوردار است و امیدواریم وعده هایی که در این بازدیدها داده شد، هر چه زودتر عملی شود.

وی در ادامه از پیگیری های نمایندگان استان در سطح ملی و تعامل سازنده با مدیریت استان قدردانی کرد و گفت: در یکی دو هفته اخیر، شاهد توجه ویژه نمایندگان و مقامات

کشوری به استان بوده ایم که جای تقدیر دارد.

استاندار آذربایجان شرقی در پایان با اشاره به فرصت حضور دکتر پزشکیان در راس قوه مجریه، تصریح کرد: این فرصت را مغتنم می دانیم و از توجه ویژه ایشان به مسائل استان

صمیمانه قدردانی می کنیم.

در این جلسه رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز درخصوص بیمارستان ۱۵۰۰ تخت خوابی تبریز، پژوهشگاه ربع رشیدی، بیمارستان جامع سرطان شمال غرب کشور و بیمارستان

کودکان مردانی آذر، مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان درخصوص طرح انتقال آب ارس به دشت شبستر و دریاچه ارومیه برای تامین آب شهرهای جلفا، مرند، شبستر و تبریز و

شهرها و روستاهای واقع در مسیر، مدیرکل حفاظت محیط زیست استان درخصوص احیای دریاچه ارومیه، مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان درخصوص مدول دوم تصفیه

خانه فاضلاب تبریز و تصفیه خانه های آذرشهر، هریس و مرند، مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان درخصوص موزه منطقه ای آذربایجان شرقی، مدیرکل

راهداری و حمل ونقل جاده ای استان درخصوص پروژه های بهسازی و نوسازی راه های استان، مدیرکل راه و شهرسازی استان درخصوص پروژه های کنارگذر ایلخچی، باند دوم

جلفا- مرند، باند دوم اهر- تبریز، کنارگذر شرقی بناب، محور جلفا- کلاله، آزادراه مراغه- هشترود، آزادراه تبریزـ ارومیه، آزادراه تبریز- مرند- بازرگان، معاون امنیتی و انتظامی استانداری

درخصوص پروژه های مرزی، مدیرکل نوسازی مدارس درخصوص ساخت و توسعه فضاهای آموزشی استان، شهردار تبریز درخصوص پروژه قطار شهری و رئیس سازمان مدیریت و

برنامه ریزی استان درخصوص توزیع اعتبارات هزینه ای و تملک دارایی های استان به ارائه گزارش پرداختند.

علیرضا نوین، رئیس مجمع نمایندگان استان، مجید نصیرپور، نماینده سراب و عزت الله حبیب زاده، نماینده مرند و جلفا در مجلس هم در این جلسه دیدگاه های خود را

درخصوص مسائل و مشکلات حوزه های مختلف استان بیان کردند.
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